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Tømmer fra Pasvik skipes ut fra Kirkenes havn februar 2023. Foto: FeFo
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Forord

Årsmeldinga er et samarbeid mellom Statsforvalteren i Troms og Finnmark, kommunal skog
bruks sjef i Finnmark, Finnmark skogselskap (Fs), tredriver i Finnmark og Finnmark treforum og 
skal gi et samlet bilde av Finnmarksskogbruket 2023.

Navn i Finnmarksskogbruket:

Torhild Gjølme  Landbruksdirektør i Troms og Finnmark
Helge Molvig  Fylkesskogmester og sekretær i Finnmark treforum
Tor Håvard Sund  Skogbrukssjef i Finnmark, tredriver og daglig leder i Fs
Tom Mikalsen  Direktør Finnmarkseiendommen
Kate Persen  Næringssjef Finnmarkseiendommen
Ragnhild Røsseland  Rådgiver Finnmarkseiendommen
Anders Storrustemoen  Skogplanlegger for Finnmarkseiendommen
Kjetil Hanssen  Leder i Finnmark skogselskap
Ketil Wikan  Leder i Finnmark treforum
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Skogdag og årsmøte i Finnmark skogselskap 

Skogdag lørdag 22. juni 
Kl 12.00
Sted: v/Bjørnlia parkeringsplass i Repparfjorddalen
Tema:
• Motorsaga
• Sikkerhet
• Vedhogst
• Skogens betydning for miljø og klima
• Lauvmakkangrepet skog – Hva gjør vi og finnes det muligheter  

v/fylkesskogmester Helge Molvig
• Tiltak i skogen i hyttefeltet v/Kate Persen, FeFo

Ved til hytta er en nødvendighet 

Kaffe og noe å bite i serveres.

Alle velkommen

Arrangør: Finnmark skogselskap – Skogbrukssjefen i Finnmark

Årsmøte
22. juni etter skogdagen avholdes årsmøte i Finnmark skogselskap. Sted og tidspunkt annon
seres under skogdagen.

Åpning v/leder
1. Årsberetning for 2023
2. Regnskap 2023
3. Valg

Ta med tilsendte årsmelding. Vel møtt.
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Skogdager

Skogdag i Pasvik 18. august 2023
Skogdagen ble holdt ved Svanvik kapell i Pasvik i regi av Finnmark skogselskap og Finnmark 
treforum. Det ble diskutert og demonstrert sikkerhet i vedskogen. Mange hogger sin egen ved i 
Pasvik og sikker bruk av motorsag er noe som interesserer mange. Vi snakket også om skogbruket 
som drives i Pasvik og hvordan vi tar miljøhensyn. Skogskaffe og wienerbrød ble servert som 
seg hør og bør. 

Over 20 personer møtte til skogdag i Pasvik Foto: Helge Molvig

Markdag med skogbruk på Svanhovd miljøsenter 19. august 
I et litt vekslende høstvær ble det arrangert markdag på Svanhovd miljøsenter i Pasvik i regi av 
av Pasvik bonde og småbrukarlag. Finnmark skogselskap, Finnmark treforum og FeFo hadde en 
felles stand på under markdagen. 

Det møtte over 1700 personer, og de aller fleste tok turen innom skogbrukets stand. Vi hadde 
en felles stand der vi informerte om skogbruk og der det var mulig for alle å snekre seg ei 
fuglekasse. Dette var et populært tilbud som engasjerte særlig barna.

For både voksne og barn hadde vi tilbud om å bygge tårn som var laget av oppkappede kubber 
av bjørk med lik høyde. Enkelte av tårnene ble ganske høy og det var av og til et «under» at de 
ikke veltet tidligere. Alle som deltok på snekring og stabling fikk FeFokaps ☺
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Et betydelig antall fuglekasser ble produsert Foto: Tor Håvard Sund

Etter markdagen ble det arrangert årsmøte i Finnmark skogselskap (se under Finnmark skog
selskap) og i Finnmark treforum. I Finnmark treforum ble styret gjenvalgt med unntak for 
 Kenneth Løvberg som ble erstattet av Erling Fjelldal. 

For øvrig var det tilbydere av både ost, pølser, ulike kjøttbrodukter, bær, grønnsaker, og 
husflid som dreide skåler og hjemmestrikkede sokker og gensere på markdagen. 

Barents Forest Forum – Rovaniemi i Finland
4.–5. oktober var ca. 80 representanter fra bedrifter, myndigheter, forskning og studenter 
fra Finland, Norge og Sverige samlet i Rovaniemi, Finland, til Barents Forest Forum 2023. Fra 
skogbruket i Troms og Finnmark deltok Trude Hagen og Helge Molvig fra Statsforvalteren, Inge 
Fredheim fra Salangen og Bardu kommuner og Tor Håvard Sund, skogbrukssjef i Finnmark.

Forumet var en del av avslutningen av Finlands toårige presidentskap i Barents Euro Arctic 
Council. I regionen har vi mange felles problemstillinger og utfordringer og sammen kan vi 
bidra til å løfte disse. I løpet av konferansens første dag lærte vi hvordan skogpolitikken endrer 
seg, mer om skogens rolle i den grønne omstillingen, hvordan ungdom ser på skog og mye mer. 
Dag to var det ekskursjon i skogene rundt Rovaniemi der vi diskuterte foryngelsesmetoder i 
furu, flerbrukshensyn ved hogst og vi fikk høre hvordan skognæringas samarbeid med reindrifta 
fungerte. 

Det nordiske skogsamarbeidet er viktig for å heve betydningen av de arktiske skogene og vil 
fortsatt være aktivt.
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Den nordiske komitéen ansvarlig for Barents forest forum 2023 i Rovaniemi. Foto:Helge Molvig 

Kystskogkonferansen 2023 – Stokmarknes i Nordland
23. og 24. mai gikk årets kystskogkonferanse av stabelen. Denne gangen på Stokmarknes, i Hadsel 
kommune, som i den forbindelse hadde åpning av Stokmarknes Miljøhavn. Børøya tømmer kai 
er en del av denne miljøhavna, og markeringa samlet over hundre personer på en «typisk nord
norsk sommer
dag». Finansminister 
Trygve Slagsvold 
Vedum åpnet kaia, 
som blir viktig 
for å skipe ut et 
stadig voksende 
tømmer volum fra 
skogreisingsskogen 
i Vesterålen. Konfe
ransen tok for seg 
mange temaer 
knytta til de rike 
skogressursene i 
regionen, blant annet 
planer for et nytt 
sagbruk i regionen. Finansminister Vedum åpnet havna med motorsag. Foto: Kystskogbruket
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Skogareal

Oversikt over skogarealet
kommunevis  Finnmark

Totalareal 
km2 

Skogkledt
areal km2

Produktivt
areal daa

Tilgjengelig
areal daa

Vardø 601 2 120  

Vadsø 1 259 89 19 000  

Hammerfest 848 73 850  

Guovdageaidnu  Kautokeino 9 704 3 602 633 564 300 000

Alta 3 845 839 393 212 262 322

Loppa 691 79 8 654 2 100

Hasvik 559 11 562  

Kvalsund 1 843 150 81 560 25 000

Måsøy 1 136 8 300  

Nordkapp 924 5 150  

Porsanger  Porsàŋgu  Porsanki 4 873 1 016 369 000 269 929

Kárášjohka  Karasjok 5 464 3 317 794 000 300 000

Lebesby 3 459 332 81 560  

Gamvik 1 413 30 600  

Berlevåg 1 120 17 250  

Deatnu  Tana 4 055 1 181 396 956 246 000

Unjárga  Nesseby 1 442 442 52 000  

Båtsfjord 1 434 13 1 200  

SørVaranger 3 967 1 474 856 012 502 000

Sum 48 637 12 679 3 689 550 1 907 351

Forklaring til tabellen:  
daa = dekar = mål,1 daa = 1000 m2, 1 km2 = 1000 daa 
Skogkledt areal – kilde: Skog og landskap 
Produktivt areal – kilde: Arealressurskart for Norge 
Tilgjengelig areal – kilde: Faglig skjønn og erfaring fra lokal skogmyndighet, tallene viser 
til områder som er veinære, lett tilgjengelig og som tradisjonelt brukes. Kolonnen er ikke 
endelig og revideres fortløpende.

Skogkurs

Det ble holdt tre aktivt skogbrukskurs i Finnmark dette året. Ett kurs i Alta og to kurs i Sør
Varanger. Kursleder var OleBendik Bendigtsen fra Nordland. I alt fikk 21 deltakere dokumentert 
opplæring i hogst og bruk av motorsag.
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Skogsveger 2023 

Vedlikehold og opprusting av skogsvegnettet i Finnmark er en viktig oppgave for skogbruket. 
Det er i hovedsak i Pasvik vi har de viktigste veiene og de fleste prosjektene. 

  Utbetalt Lengde

Sør-Varanger    

Kjerringnesveien 108 750 4 138

Grensefossvegen  Ødevannsbrua 164 269  

Gærnetjønnvegen snuplass 0  

Porsanger    

Mellomfossvegen 58 573 677

Finnmark 331 592 4 815

Den gamle brua over Ødevannsbekken langs Grensefossvegen. Behovet for ei ny bru var tydelig. 
Foto:Helge Molvig
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Hogst

Det er tynning som er hovedaktiviteten i Finnmark i dag, i all hovedsak i Pasvikdalen i Sør
Varanger. Noe av volumet i tynningsdriftene tas ut som sagtømmer, ca. 5 %. Alle finnmarkinger 
har rett på vedteig til eget bruk. Denne hogsten registreres ikke i virkesomsetninga, men er en 
viktig del av ressursutnyttelsen i Finnmark og tas med i tabellen her. 

Hogstvolum og verdi (som tømmerstokk – før foredling) 

2023

Sortiment m3 m3 kr

Massevirke  FeFo 5 449   1 907 150

Sagtømmer innmeldt  FeFo   535 240 750

Ved selvhogst  FeFo 7 122   2 848 800

Private skogeiere (anslått) 2 660   1 064 000

Sum 15 231 535 6 060 700

Juletrær 
I 2023 ble det solgt ca. 60 juletrær på Finnmark skogselskap sin eiendom i Alta. juletrehogsten 
på skogselskapets eiendom er en årlig og viktig seanse. For svært mange er det blitt en tradisjon 
å hogge sitt eget juletre. 

På FeFos grunn er det gitt tillatelse til hogst av 74 juletrær. 70 av de fra SørVaranger. I tillegg 
bidrar Fefo med gratis juletrær til kommuner over hele fylket. 

Bjørk
I 2023 ble det hogd på 2374 treårige vedteiger på FeFo grunn, det er en betydelig økning fra 
året før. Det anslås at hver husstand hogger 3 m3 i snitt noe som tilsier et hogstvolum på FeFo
grunn på 7122 m3.

Det registreres at det hogges aktivt på private eiendommer, spesielt i kantsoner langs dyrket 
mark osv. 

Totalt ble det hogd nærmere 9800 m3 til private husholdninger i 2023 – det er en økning på 
ca. 1400 m3 i forhold til 2022. 
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Vedhogst 2023
Tabell 1. Vedteiger registrert i natureit for 2021, 2022 og 2023, fordelt på kommuner med hogst
områder.

2023  

2021–2023 Salgsutvisning Privat (anslått) m3

Alta 578 0 850

Berlevåg 3    

Gamvik 5 0 20

Karasjok 137 0 300

Kautokeino 129 0 40

Loppa 11 0 10

Nesseby 52 0 70

Porsanger 271 0 250

SørVaranger 774 0 500

Tana 208 0 500

Vadsø 41 0 20

Lebesby 37 0 20

Hammerfest 124 0 80

Måsøy 4    

Sum teiger 2 374 0  

Sum m3 (3 m3/teig) 7 122   2 660

Total hogst m3 9 782

Skogskader
Det ble ikke registrert skader etter lauvmakk i året som gikk. I Tana ved Langnes ble det regi
strert skader av bjørkeskuddmøll, men dette hadde kun helt lokal utbredelse. På osp så vi en 
bedring i skoghelsen. Ospa har gjennom flere år vært utsatt for skuddavdøing og enkelte steder 
er trær drept. Angrepne trær så ut til å ha stoppet angrepene. Forskerne antar at skuddavdøing 
skyldes soppen Cytospora Chrysosperma.
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Kongler, blomstring og frøsetting

Konglesanking – viktig påfyll av Pasvikfrø
På bakgrunn av fjorårets svært varme sommer og blomstring 
så merket vi at det lå an til et år med konglesanking av furu
kongler fra utvalgte bestand i Pasvik. I midten av mai ble 
det totalt sendt 523 kg kongler sørover til Skogfrøverket på 
Hamar. Det er vi godt fornøyd med! I Finnmark og særlig i 
Pasvik, har vi over noen år hatt for liten tilgang på furufrø.

For å få god kvalitet på frøet så er vi avhengig av at det 
har vært en god sommer for frømodning og det er en sjelden
het i Finnmark, her hvor furuskogen vokser nesten helt inn 
i tundraen. Sommeren 2022 var imidlertid svært varm i 
Finnmark. Meteorologisk institutt har karakterisert denne 
sommersesongen som ekstremt varm. Forutsetningene for å 
få godt modent frø var derfor gode i fjor. Dette fikk vi bekreftet 
i tilsendte kongleprøver fra skogen i Pasvik. Kongleprøvene 
som ble analysert viste svært høy andel frø i konglene og høy 
spireprosent. 

Selv om konglene og frøet var modne allerede høsten 2022, 
så henger furukonglene med frø på trærne gjennom hele vin
teren og slipper først frøet på senvinteren eller tidlig vår. Det 
meste av konglene ble sanket i mai måned og fortsatt hadde 
ikke konglene åpnet seg. Skogfrøverket er ansvarlig for frøfor
syningen til skogbruket i hele landet. De selger frøet videre til 
planteskolen på Bardufoss, som leverer planter til Finnmark.

En god pall med kongler på tur til Hamar: Foto Kenneth Løvberg
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Finnmark treforum 

Finnmark treforum er medlemsbasert skognæringsorganisasjonen i Finnmark underlagt Skog
næringa kyst SA. Forumet er en møteplass og påvirker for skogbaserte bedrifter i fylket. 2023 
har vært preget av koronaen og det har derfor ikke vært fysiske møter i løpet av året. 

Sittende styre i Finnmark treforum er: 
Ketil Wikan, Pasvik – leder (2021–2023)
Stig Hjalmar Jacobsen, Alta (2021–2023)
Jann Heitmann, Alta – (2021–2023)
Kenneth Løvberg, Pasvik – (2021–2023)
Kate Persen, Lakselv – (2021–2023)
Tor Håvard Sund (vararepresentant)
Helge Molvig (sekretær)

Finnmark treforum er ansvarlig for tredriverprosjektet i Finnmark 2021–2023, se mer om dette 
under kapitelet «Tredriverprosjektet». 

Tredriverprosjektet 
Tredriverprosjektet 2021–2023 avsluttet

Utsikt fra toppen av verdens høyeste trebygg. Foto: Tor Håvard Sund
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Tredriverprosjektet i Finnmark 2021–2023 er nå avsluttet. Tor Håvard Sund har vært engasjert 
til å utføre oppgavene i prosjektet på oppdrag fra Finnmark treforum. Det har vært jobbet med 
å få til økt bruk av tre i Finnmark, både lokalt og økt trebruk generelt. Prosjektet har vært noe 
påvirket av pandemien, som gjorde at en del av de planlagte aktivitetene måtte utgå. Likevel 
fikk vi utført viktige ting, blant annet:

• Kurs i sortering av trelast
• Konferansen «Klimavennlig bygging og planlegging i tre» i Alta
• Bidratt med kledning av pasvikfuru til «Dyrk varanger» i Vardø
• Deltatt og bidratt i tredrivernettverket i Norge
• Arrangert finnmarkstur for nasjonale tredrivere i Alta/Kautokeino
• Produsert og distribuert profileringsartikler i «Polarfuru»
• Støtte til FoUprosjektet «Gran i nord»
• Bedriftsoppfølging av lokale skog og trebedrifter
• Arrangert studieturen «Bygg i tre» til Østlandet for kommuner og utbyggere
• Arrangert studietur sagbruk til Trøndelag for sagbrukseiere i Troms og Finnmark

I fabrikklokalene hos «The plus» på Innlandet. Foto: Tor Håvard Sund
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Det har vært mange befaringer med både investorer, eiendomsutviklere og byggherrer opp gjen
nom perioden. Det har kommet mange nye bygg i tre i landsdelen og landet for øvrig. Om det 
skyldes inspirasjon fra befaringene vites ikke, men vi tror det er med å bidra.

Mye tre i Fellesbygget 
i Alta.
Foto: Tor H. Sund

Ved inngangspartiet av 
Samisk videregående 
skole/Beaivváš teater i 
Kautokeino.
Foto:Tor H. Sund

Oppgaven med å få skape mer trebruk er langsiktig. Finnmark treforum har derfor søkt midler 
til videreføring av tredriveren i Finnmark for perioden 2024–2027.
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Studietur for sagbruk til Trøndelag

Fra 12. til 14. november arrangerte Skognæringa Troms og Finnmark treforum en studietur til 
Trøndelag med fokus på sagbruk. I alt 15 deltakere fikk lære mer om bioenergi, sagbruksdrift 
og snekkerarbeid. Målet vårt var å øke interessen og ekspertisen blant sagbrukene i Troms og 
Finnmark, for å stimulere til flere etableringer og økt produksjon av trelast lokalt. Både i Troms 
og Finnmark er det lite som produseres av lokale treprodukter. Til tross for gunstige markeds
forhold og voksende skogressurser, mangler det store sagbruk i regionen. 

Studieturen startet med besøk hos Orkla trebrensel som selger flis og varme. Vi ble godt tatt 
imot av Hans Christian Borchsenius med nykokt bålkaffe. Orkla trebrensel har to varmesentraler 
i Meldal som de selv drifter og en varmesentral som de leverer flis til. De har en moderne flis
terminal der de lagrer tømmer, bakhon og heltrevirke. Flislageret rommer 4000 m3 og er bygd 
som et moderne grindverkbygg satt opp på dugnad av de 24 aksjonærene i selskapet. 

Neste stopp var Berkåk der vi besøkte Rennebusaga ved Svein Kosberg. De har spesialisert seg 
på å produsere kledning i malmfuru. De selger både ubehandla, jernvitrolbehandla, brent kled
ning, olja og børstet malmfuru. De tilbyr også kledning av krakelert kebony.

Lunsj ble holdt på Mjuklia, der deltakerne fikk en presentasjon fra Norsk Bygdesagforening. 
Dette inkluderte innsikt i foreningens tilbud og viste frem Mebor båndsagbruk.

I Melhus kommune besøkte vi Håvard Sunnset som driver Sunnset sag. Sagbruket kjøper ca. 
3000 m3 tømmer i året. De satser på spesialproduksjon og skjærer minst mulig standard trelast. 
Produkter som er viktige nå er materialer til båtbygging, museumrestaureringsformål, kled
ning, lafteplank, takåser og emballasjevirke. Mye av det de sager er enten seintvokst gran eller 
malmrik furu, fordi det er ofte et krav fra de som kjøper materialene.

I Trondheim hadde vi en formiddag innendørs der vi fikk foredrag om de mulighetene som 
ligger i kystskogbruket ved Ole Bakke. Deretter fikk vi et foredrag fra Philip Andrè Reme fra RISE 
PFI, om hvilke nye måter vi kan bruke treet på.

Vi hadde også en bolk med finansieringsmuligheter for bedrifter ved Sparebanken 1. 

Til slutt avsluttet turen med et besøk til Snekkeriet i Verdal, et snekkerfirma som spesialiserer 
seg på spesialtilpassede produkter som trapper, dører og vinduer. De demonstrerte sin innova
tive bruk av lokale materialer, spesielt spileplater laget av hurtigvoksende or, som de produserer 
i samarbeid med Arkitre.
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Møbelplate av gråor fra Arkitre. Foto: Tor Håvard Sund

Deltakere fra Troms og Finnmark på besøk hos Sunnset sag. Foto: Helge Molvig
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Finnmark skogselskap

Styrets sammensetning 2023 – etter årsmøtet i Pasvik 19. august 2023

Navn Adresse Årsperiode 

Kjetil Hanssen Lakselv 2023–24 
leder

Ketil Wikan Brattli 2023–24 
varaleder

Ketil Wikan Brattli 2021–2024 (På valg)

Ben Arne Sotkajærvi Vaggetem 2021–2024 (På valg) 
Vara for Ketil Wikan

Roger Larsson Gargia, Alta 2023–2026 

Sigurd Killi Storelvdalen, Alta 2023–2026 
vara for Roger Larsson

Kjetil Hanssen Lakselv 2023–2025

Jon Inge Henriksen Indre Billefjord 2023–2025 
vara for Einar Andersen 

Jan Arne Pettersen Alta 2023–2025

Thore Jansen Alta 2023–2025 
vara for Jan Arne Pettersen

Kenneth Løvberg Skogfoss 2021–2024 (På valg)

Johan Bjørkgren Bjørnsund, SørVaranger 2021–2024 (På valg) 
vara for Kenneth Løvberg

Odd Einar Isaksen Hytteansvarlig Borraslia d.d.

Tor Håvard Sund Alta d.d.  
daglig leder

Kåre Ernstsen Alta  d.d.

Revisor
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Aktiva   Passiva
  kr   kr

Sætrums legat  210 176,40 Eierens kapital  5649876,75
Høyrentekonto coop 490 411,61
Foliokonto DnB  91 275,62
Borraslia (Alta) 46 805,34   45 663,75  1,025

Sierra Kennta (Alta) 287 335,18 280 327  1,025

*Hagen (Alta) 3 500 000,00
Valjok (Karasjok) 10 468,33 10 213  1,025

Balkenrabben (Tana) 15 702,64 15 319,65  1,025

Sørgaard (Tana) 9 891,64   9 650,38  1,025

Skogstue (forsikringssum) 966 810,00
Bøker   21 000,00

Sum eiendeler  5 649 876,75   5 649 876,75
* Antatt markedsverdi

Tap og Vinning
1. januar – 31. desember 2023

Utgifter   Inntekter

Bank  Gebyr / omkostn.  95,00 Renter Sætrums legat 5 411,21
    Hovedkonto 12 626,16
    Foliok. DnB 0,00
Kontorutgifter  950,00   0,00
Prosjekt Børselv  2 000,00   0,00
Medlemsskap   9 909,00   10 170,22
Møter  10 546,00   0,00
Hytte  19 145,90   12 475,00
Eiendom  6 543,75   50 000,00
Juletre  944,70   17 049,30
Diverse   8 292,70   0,00

Sum utgifter  58 427,05 Sum inntekter 107 731,89

Overskudd   49 304,84

  107 731,89   107 731,89

31. des. 23
01. jan. 24

Regnskap 2023

Status pr. 1. januar 2024

Alta
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Oppsummering av møter i FS 2023

Medlemmer:
FS hadde 41 betalende medlemmer i 2023. Dette er en oppgang med 4 personer mot 2022. 
Fokuset på å verve medlemmer må trappes opp. 

Det har vært 2 styremøter i 2023. Tema har vært felles strategisk plan til FeFo, synlighet, saker 
fra sentralleddet medlemskontingent, dvs. lik medlemskontingent for alle skogselskaper uan
sett fylke. For FS sin del så vil den øke fra kr 250,– til kr 450,. 

 
Hytta i Borraslia har noe utgifter, men etter at vi la ut hytta på Inatur som leieobjekt så er det 
en kjærkommen inntekt for hytteregnskapet og for skogselskapet generelt. Det er fortsatt et 
underskudd, men ikke i så stor grad som tidligere. Vi må arbeide aktivt for økt hytteutleie. 

Finnmarkseiendommen – strategi for økt involvering
FS synes FeFo som fylkets største skogeier må sette skog og skogbruk i større grad på dags
ordenen. 

Har FeFo en plan for skogen? Hvilken strategi kan FeFo ha for den framtidige skogen? Skal vi 
plante mere skog for å fange mer CO2 og kan Finnmark skogselskap være en bidragsyter i denne 
sammenhengen? Det er et stort spekter av muligheter og utfordringer, men utfordringene må 
ikke bli større enn mulighetene.

I den sammenhengen ble styreleder Kjetil Hanssen og Tor Håvard Sund i juni invitert til et møte 
med FeFo. Under dette møte ble våre innspill godt mottatt. Vi ble orientert om at FeFo skal 
sende ut høringsforslag til Strategisk plan for FeFo og at vi i den sammenhengen kunne komme 
med innspill til strategier og virksomheter knyttet til skog og skogbruk.

Den 12. desember hadde vi et styremøte om strategiplanen til FeFo. Mesteparten av saks
orden var å komme med innspill til strategiplanen. 

Synlighet
Vi tok opp en aktivitet som vi hadde tidligere på et tidligere Finnmarksløp. Det var enighet om 
at FS er litt usynlig ute blant organisasjonene og vi må gjøre oss mere synlig. Det ble kjøpt inn 
to faneflagg som vi kan bruke under ulike arrangementer i Finnmark.

Saker i sentralleddet DnS
Tor Håvard orienterte fra det siste rådsmøtet som Det norske Skogselskap (DnS) holdt på Mjøs
tårnet i Brumunddal i slutten av oktober 2022. Inntrykket er sentralleddet har en større og mere 
aktiv rolle. Vi synes at fokuset har vært rettet mye mot samarbeid med naturvern, friluftsliv, 
turist organsisasjoner mm. Men at det nå har funnet veien tilbake til skogbruksnæringa i større 
grad.

Felles medlemskontingent innkreving fra 2024 – Tor H.har sendt oppdaterte medlemslister 
m/epostadresser.
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Eventuelt
Styreleder fremmet forslag om å forklare allmenheten hvem Finnmark skogselskap er! Skal vi ha 
en visjon, markedsføre skogens mangesidige betydning, klimagevinsten fra skogen, stimulere 
til verdiskaping og klima gjennom økt planting mm. 

Vi bestemte oss for å la dette modne og oppfordret alle om å ha det i «bakhodet». 

Juletrehogsten 2023
Juletrehogst i Borraslia ble satt og avviklet til lørdag 16.des. Frammøte var svært godt og med 
nok en betydelig økning fra fjoråret. De frammøtte er som alltid veldig fornøyd med tilbudet. 
Været viste seg fra en god side, det var lite snø og passelig kaldt. 

Eiendommer
Vi har 2 eiendommer i Tana, 1 i Karasjok, og 3 i Alta. Vi har to tømmerhytter, en hytte i Borraslia 
i Alta og en hytte på Skogfoss (Svartfjellkoia – står åpen) i Pasvik. 

På eiendommen Hagen i Alta sentrum er det skrevet en festekontrakt med Peyma. De fester 
670 m2 pr år mot ei festeavgift som representerer verdien på omkringliggende arealer.

Årsmøte og markdag i Pasvik
Årsmøte fant sted på Svanhovd miljøsenter 19. august 2023 og som vanlig var det skogdag i 
forkant av årsmøtet. Denne gangen ble skogdagen avholdt dagen før den 18. august ved Svanvik 
kapell (se skogdager).
 
Før årsmøtet på årsmøtedagen hadde vi stand på den årlige markdagen som var på Svanhovd. Vi 
hadde kjøpt inn lokal trelast fra Pasvik laft og tilbød barn og unge å snekre sin egen fuglekasse. 
Dette arrangementet var samarbeid med FeFo, Finnmark treforum og Finnmark skogselskap. Det 
var ca. 1700 personer på markdagen og svært mange av de kom innom vår stand for å høre litt 
og i tillegg snekre seg en fuglekasse. 

Vi vil anta at i skrivende stund er samtlige kasser bebodd, hvis de er satt opp.
10 personer møtte på årsmøtet. Styreleder Kjetil Hanssen gikk gjennom årsmeldingen, regn

skap og budsjett, ingen av de frammøtte hadde merknader og årsmøtesakene ble godkjent.

Valg:
Styremedlem Ola Losvar var på valg – Roger Larsson (Alta) ble valgt 2023–2026
Vara for Ola L. Sigurd Killi var på valg – Sigurd Killi gjenvalgt 2023–2026

Styreleder m/vara velges for ett år
Styreleder Kjetil Hanssen – Gjenvalgt 2023–2024
Varaleder – Ketil Wikan valgt 2023–2024
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Æresmedlemmer i Finnmark skogselskap
Nr 11. Apotektekniker Aina Hanssen, Lakselv 2007
Nr 12. Odd Emanuelsen, Skogfoss 2013

Diplomer fra DnS
† Isak W. Lindeberg, Bognelv tildelt under årsmøte i Skoganvarre 23. juni 1964.
† Ole Rydningen, Alta tildelt under årsmøtet i Tana den 24. august 1996. 

Samarbeidet mellom Finnmark treforum – Statsforvalteren – skogbrukssjefen og Finnmark skog
selskap om at de i fellesskap utarbeider årsmelding fungerer meget tilfredsstillende.

Notater



Returadresse:
Finnmark skogselskap
Rådhuset i Alta
Postboks 1403, 9506 Alta

bjorkmanns.no


